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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Meddig terjed egy felsőoktatási intézmény idegen nyelvvizsga elismerési szabadsága? ”
címmel kérdést kívánok benyújtani Dr. Hiller István miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !
Mint azt jól tudjuk, a felsőoktatási intézmények bizonyos számú és fokú nyelvvizsg a
követelményekhez kötik a diploma megszerzésének lehetőségét .
Számomra azonban nem világos, hogy egy-egy egyetem, vagy főiskola mennyiben
határozhatja meg az általuk elfogadásra kerülő nyelvek milyenségét . (élő , nem élő , használt,
nem használt, stb . )

Mindezek értelmében kérdezem a Tisztelt Miniszter Úrtól :

• Van e lehetősége a felsőfokú intézményeknek szelektálni az idegen nyelve k
(nyelvvizsgák) között azon az alapon, hogy melyiket fogadják el a diplomához ?

• Ha van ilyen lehetősége, akkor milyen jogszabály alapján? (esetleg egyetemi rendele t
alapján)

Várom szíves válaszát !

Budapest, 2009 . június 18 .
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